
KK SZDL pomemben dejavnik v KS Litostroj
Če krajanl z zanlmanjem spremljajo delo svoje

krajevne konference SZDL to dokazujejo tudl s
svojo številno udeležbo povsod, kjer KK SZDL
zna animiratl svoje krajane. Ena takih je prav go-
tovo KK SZDL Litostroj.

Te dni so tako pripravili programsko-delovno kon-
ferenco v sejni dvorani doma upokojenciev v KS
Ljubo Šercer na Kebetovi, ki odprtih rok sprejema
krajane gosednje krajevne skupnosti.

Konference se je udeležil tudi član predsedstva
občinske konference SZDL Ljubljana-Šiška Franc
Rutar. Na konferenci so obravnavali svoje enoletno
delo, predstavili programske usmeritve za naslednje
leto in dali oceno izida referenduma za IV. samopri-
spevek. S svojo številno udeležbo, saj je bila dvo-
rana čisto polna, so krajani tudi v diskusijah prispe-
vali k boljšemu delu In krepitvi SZDL te krajevne
skupnosti.

Zanimalo nas je kako je bila zadovoljna s potekom

te konference njena predsednica Ivanka Kukovec.
Tako nam je odgovorila: »V našerri enoletnem delu
je naše krajane zadovoljilo aktivno delo društev v
naši krajevni skupnosti — društvo prijateljev mladi-
ne, organizacija RK, društvo upokojencev. Posebej
pa je pomembno, daje naša krajevna konferenca
SZDL organizirala aktive SZDL po blokih in ulicah, ki
pa niso v popolnosti zaživeli, kar pa je ena glavnih
nalog našega akcijskega programa. Zelo je po-
membno, da v naši krajevni konferenci SZDL sin-
hronizirano delujejo vse subjektivne sile v KS Lito-
stroj, kot sestavni dsl fronte, kar ni bil slučaj prejšnjih
let. Zelo dobro je sodelovanje s TZ Litostroj, ki nas
vsestransko materialno in kadrovsko podpira, prav
tako z OŠ Hinko Smrekar in VVO Litostroj. Delegat-
ski sistem v naši krajevni skupnoati je dokaj dobro
zaživel, pohvalno pa je to, da je v njem vključeno tudi
nekaj mladih, kar do sedaj ni bil primer. Manj smo bili
zadovoljni z delom skupščine KS, kajti ta je premalo
informirala krajane o ppmembnih zadevah, kot na
primer o srednjeročnem programu KS, samouprav-
nih sporazumih SIS družbenih dejavnosti, komunale
in stanovanjskega gospodarstva. Krajani so kritično
ocenili posebej komunalno dejavnost, odkar je ta or-
ganizirana za celotno območje našega mesta.

Usmeritve za naslednje leto vsebujejo naslednje
naloge: aktivirati moramo vse aktive SZDL na tere-
nu, vse komisije, svete in sekcije prj KK SZDL, nuditi
vsestransko pomoč družbenim organizacijam in
društvom (kadrovsko in materialno) in najti čim boljši
način informiranja naših krajanov. Vsebinsko mo-
ramo proučiti namen vsesplošnega praznovanja
med letom, posebej krajevnega praznika, ki bi drugo
leto moral biti skupen s TZ Litostroj, ki praznuje 40 let
svojega obstoja.

Glede ocene izida referenduma IV. samopri-
spevka bi lahko poudarila, da so bile priprave učin-
kovite, glede same udeležbe ocenjujemo, da je bila
dobra, ne glede na izid glasovanja. Razpravljalci na
naši sedanji konferenci so zelo kritično ocenili že
sam razpis referenduma ter postavili celo vprašanje,
kdo bo pokril stroške samega razpisa neuspelega
referenduma.

Kar pa je najbolj razveseljivo, je dejstvo, da si kra-
jani še želijo imeti takšne delovne konference ali
druge zbore, kjer bi se na teh skupaj pogovorili o
vprašanjih in problemih, ki jih težijo.«

Krajevna konferenca SZDL v krajevni skupnosti
Litostroj je prav gotovo pomemben dejavnik v tej
krajevnl skupnosti. Mario L. Vilhar


